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         Z Á P I S N I C A 
    

     Číslo: XXIV / 2021   Bánov 29.6.2021 

 PhDr. Miloš Rybár 

 starosta obce Bánov 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 29. júna 2021  

t. j. v utorok o 15:00 hod. v zasadačke Obecného úradu Bánov, s nasledovným 

programom: 

1. Otvorenie zasadnutia, prezentácia, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce  

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3. Schválenie strategického dokumentu s názvom „Nízkouhlíková stratégia obce Bánov“ 

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

4. Záver 
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P r í t o m n í 
 
sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. 
Zasadnutia obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 7 poslancov. Ospravedlnil sa 
poslanec Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Petronela Mazúchová, Mgr. Martin Dananai a 

Mgr. Miroslava Petrášová. 
 
1. Otvorenie  

 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané 

podľa odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Za 
zapisovateľku určil starosta obce p. Ivanu Kršákovú. Overovateľmi zápisnice 
z predchádzajúceho XXIII. zasadnutia boli poslanci Ing. Marek Šimunek a p. 

Michal Rácek. K predchádzajúcej zápisnici neboli vznesené žiadne pripomienky.  
Za členov návrhovej komisie navrhol starosta obce poslancov : Ing Mareka 

Šimuneka, Mgr. Martinu Kováčovú, PhDr. Helenu Juríkovú  
 
Hlasovanie: za:7: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. 
Helena Juríková, Michal Rácek 

                 proti:0 

   zdržal sa:0  
 

Za overovateľov správnosti zápisnice z XXIV. zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva navrhol starosta obce poslancov Ing. Mariána Krajčíra a Mgr. 
Veroniku Výberovú. 

 
Hlasovanie: za:7: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. 
Helena Juríková, Michal Rácek 

                 proti:0 

   zdržal sa:0  
 
 

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  
 

OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý program zasadnutia rokovania. 
Hlasovanie: za:7: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 

Šimunek, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. 

Helena Juríková, Michal Rácek 
                 proti:0 
   zdržal sa:0  

 
 
3. Schválenie strategického dokumentu s názvom „Nízkouhlíková stratégia obce 

Bánov“ 

Starosta obce odprezentoval prítomným, že obec sa zapojila do výzvy :   OPKZP-

PO4-SC441-2018-39, prioritná os 4. Energeticky efektívne nízkouhlíkové 

hospodárstvo vo všetkých sektoroch, investičná priorita 4.4 Podpora 

nízkouhlíkovy ́ch stratégií pre všetky typy území, najmä pre mestské oblasti, 
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vrátane podpory udržateľnej multimodálnej mestskej mobility a adaptačny ́ch 

opatrení, ktory ́ch cieľom je zmiernenie zmeny klímy 4.3.1 Zníženie spotreby 

energie pri prevádzke verejných budov. Súčasťou je vypracovanie komplexného 

dokumentu s krátkodobými a strednodobými opatreniami a aktivitami zameranými 

na znižovanie tvorby emisií CO2. Táto stratégia navrhuje aktivity  a opatrenia, 

ktoré nezaťažujú životné prostredie na lokálnej úrovni, práve naopak, realizácia 

každého opatrenia má za následok zlepšenie kvality životného prostredia v regióne. 

Realizácia opatrení nízkouhlíkovej stratégie bude mať primárne priaznivý vplyv na 

zlepšenie kvality ovzdušia v riešenom území, čím sa dosiahne vyššia životná 

úroveň z pohľadu zdravia miestnych obyvateľov. Uskutočnilo sa verejné 

obstarávanie, kde firma, ktorá VO vyhrala si následne vyžiadala informácie a 

podklady pre výpočet zníženia energetickej náročnosti budov v našej obci. Obec 

musí následne poslať vypracovanú schválenú stratégiu na Okresný úrad v Nových 

Zámkoch - odbor starostlivosti o životné prostredie. Vypracovaný a schválený 

dokument bude v budúcnosti jednou z povinných príloh k možným europrojektom, 

do ktorých bude mať obec záujem  sa zapojiť. 

 

OZ v Bánove schvaľuje 

- Strategický dokument „ Nízkouhlíková stratégia obce Bánov“ podľa zákona č. 

24/2006 Z.z. o posudzovaní vplyvov na životné prostredie a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov. 
 

Dokument bol vypracovaný v zmysle výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
nenávratného finančného príspevku, kód výzvy OPKZP-PO4-SC441-2018-39, 
prioritná os 4. Energeticky efektívne nízkouhlíkové hospodárstvo vo všetkých 
sektoroch, investičná priorita 4.4 Podpora nízkouhlíkovy ́ch stratégií pre všetky 

typy území, najmä pre mestské oblasti, vrátane podpory udržateľnej multimodálnej 
mestskej mobility a adaptačny ́ch opatrení, ktory ́ch cieľom je zmiernenie zmeny 

klímy 4.3.1 Zníženie spotreby energie pri prevádzke verejných budov. 
 

Hlasovanie: za:7: Branislav Oremus, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek 
Šimunek, Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. 

Helena Juríková, Michal Rácek 
                 proti:0 
   zdržal sa:0  

 
Starosta obce ďalej informoval prítomných, že materské škôlky v Bánove sú 
prevádzkované v dvoch budovách. Vo fungovaní škôlok sú citeľné rozdiely a to nie 

je správne. Navrhol preto najlepšie možné riešenie pre kvalitnejší chod 
a efektívnejšie  fungovanie škôlok a to, aby materskú škôlku na Ul. J. Hralu  

navštevovali deti, ktoré patria do malej a strednej triedy a materskú škôlku na Ul. 
Kpt. Nálepku navštevovali deti, ktoré si plnia povinnú predškolskú dochádzku. 
Toto riešenie bude mať pozitívny vplyv na následné lepšie sa začlenenie detí do 

prvého ročníka na základnej škole. Deti budú poznať areál základnej školy, 
spoznajú chod školskej dochádzky, osvoja si prostredie kam budú chodiť po ďalšie 
roky a takisto budú mať možnosť spoznať aj ich budúcich pedagógov v základnej 

škole. Všetky tieto skutočnosti prispejú k ich lepšej adaptácii v prvom ročníku 
základnej školy. Mal zato, že pre deti to bude najlepšie možné riešenie aké môže 

byť. 
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Čo sa týka kanalizácie, do verejného obstarávania sa zapojilo 5 firiem. Následne 

trvá 7 dňová lehota, počas ktorej firmy predkladajú všetky potrebné dokumenty na 

doplnenie. Firma s najnižšou ponúkanou sumou vyhrá verejné obstarávanie.  

Ing. Marián Krajčír v diskusii informoval prítomných, že sa mu ozval p. Udvardi 

ohľadom koordinácie plánovaného  domova sociálnych služieb v našej obci. P. 

Udvardi rokoval s krajinármi, ktorí riešia projekt revitalizácie parku pri kostole. 

Snažili sa spoločne zladiť ich návrhy v plánovanom projekte revitalizácie parku pri 

kostole a budúcou realizáciou či už domova sociálnych služieb, alebo podobných 

zariadení. Podľa slov Ing. Mariána Krajčíra pán Udvardi v minulosti dopomohol už 

viacerým obciam vybaviť financie z eurofondov a disponuje hotovými projektmi. 

 

4. Záver 

Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár poďakoval prítomným poslancom za účasť  

a ukončil XXIV. zasadnutie OZ. 
 

 

 

 

 

 

Overovatelia :  

 

 

Ing. Marián Krajčír   ........................................ 

Mgr. Veronika Výberová   ........................................ 

 

 

 

PhDr. Miloš Rybár    .......................................... 

Mgr. Oľga Švihoríková    .......................................... 

Ivana Kršáková             .......................................... 


